
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell 

 

Inför ett möte med Boråsregionen i fredags fick jag och kommunchefen information av en slump att 
kso Michael Plogell skulle ha ett distansmöte med kronprinsessan Viktoria och prins Daniel samma 
dag kl 11. Min fråga är: varför har du inte meddelat kommunchefen och informatören om mötet? 

 

 

Lars-Erik Olsson Socialdemokraterna  


